
Chmelár označil Krúpu za jedného z
najväčších primitívov a trefne okomentoval
jeho odchod z OĽANO
- CZ24 News | 29. července 2022

SLOVENSKO: “K dnešnému odchodu Juraja Krúpu z poslaneckého klubu OĽaNO len toľko:
rozísť sa so stranou, ktorá mu zabezpečila politickú kariéru a vysoko nadštandardný príjem
statusom na sociálnej sieti, je asi také morálne ako rozísť sa s priateľkou esemeskou. Keď
jeden z najväčších primitívov v slovenskej politike hovorí o svojom “poslaneckom svedomí”,
treba mu pripomenúť tento vrcholný okamih jeho výkonu mandáta poslanca. Lebo všimnúť
si po viac ako dvoch rokoch čerpania politických výhod, že OĽaNO je príliš konzervatívne,
je asi také dôveryhodné ako všimnúť si po dvoch rokoch pôsobenia v parlamente za Sme
rodina, že ich šéf je mafián.

OĽaNO sa nezmenilo, vždy bolo takouto zmeskou podivínov pozbieraných z ulice. A ľudia ako Krúpa,
Naď, ale aj Ondrejcsák, Smatana či Korčok boli vždy len obyčajnými žoldniermi. Nemajú žiadne
hodnoty, plnia pokyny jednej ambasády a je im jedno, že preskakujú zo strany do strany, oni tam
nereprezentujú konkrétny politický subjekt, ale záujmy jednej veľmoci. Napokon, Krúpa už svoju
úlohu pred niekoľkými mesiacmi splnil, takže žiadne prekvapenie, oni sa už o neho postarajú.
Správna otázka by mala smerovať skôr na lídrov príslušných strán, prečo takýchto agentov do svojich
radov najímajú, či v sebe nemajú ani kúsok cti, že sa k tomu nechajú dotlačiť. Za viac riadkov mi
tento hulvát nestojí.” Napísal Eduard Chmelár na sociálnej sieti.

Pohľad OĽANO

V súvislosti s jeho odchodom sa predstavitelia vyjadrili, že ich mrzí najmä forma odchodu, ktorú
Krúpa zvolil.

“Odísť z kolektívu bez rozlúčky s ľuďmi, ktorí sa mu roky snažili pomáhať, nie je úplne
fér. Každopádne mu prajeme všetko dobré,” uviedol v stanovisku predseda poslaneckého
klubu OĽANO Michal Šipoš.

Šipoš tiež dodal, že hnutie v ostatných dňoch registruje snahu o rozbitie ich poslaneckého klubu. Tá
má podľa neho zabrániť pokračovaniu vlády po avizovanom odchode Sulíkovej SaSky. „Veríme, že
vábeniu už nikto ďalší nepodľahne,” dodal Šipoš pre spravodajskú ta3.
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